
 

Mimoriadne zasadnutie sekcie žien 

22.11.2021 

 

prítomní členovia:  Stanislav Kútik, Katarína Krekáňová, Anna Bullová, Adriana Korpová, 
Zuzana Purdeková, Mikalai Hradoukin, Jana Luptáková 

prítomní pozvaní:  Ingrid Barutová  
ospravedlnení – neprítomní: -  
 
 
 

Mimoriadne Zasadnutie sekcie žien  sa konalo on-line a to z dôvodu neustále sa zhoršujúcej pandemickej 
situácie. 

 
1. Kritériá na vytvorenie reprezentačných úsekov pre rok 2022 
2. Vyhodnotenie Slovenského pohára Jipast 2021 
3. Akcie do konca roka 2021 
4. Obsah súťaží na rok 2022 
5. Rôzne 

 

1. Kritériá na vytvorenie reprezentačných úsekov pre rok 2022 
 
Stanislav Kútik -      upozornil na nepriaznivej pandemickú situáciu počas celého roka 2021  

a k malému počtu súťaží v tomto roku. Pri vytváraní reprezentačných úsekov na rok 
2022 z toho dôvodu nedokážeme dodržať podmienky štatútu, podľa ktorého kritérií sú 
tvorené reprezentačné úseky na nasledujúci rok 

 
- pre zaradenie do reprezentačných úsekov je potrebné splnenie 1. VT v súťažiach 
       A kategórií. Túto podmienku má doteraz splnenú veľmi málo pretekárok.  

Tu nastáva problém, ako reprezentačné úseky vytvoriť  
 

- vzhľadom k opätovnému vyhláseniu núdzového stavu, s čím súvisí zatváranie telocviční,  
veľké množstvo pozitívne testovaných osôb (tréneri + gymnastky), resp. povinná 
karanténa po kontakte s pozitívnymi osobami sekcia žien prekladá testovanie 
všeobecnej a špeciálnej výkonnosti na 1. sústredenie v roku 2022 

 
   Katarína Krekáňová -     v roku 2022 máme 3 významné medzinárodné podujatia ako EYOF, ME a MEJ, MS. 
         Na majstrovstvá Európy je v pláne postaviť družstvo senioriek a junioriek, to isté sa týka  

      aj  podujatia EYOF. Tomuto plánu je potrebné podriadiť celú prípravu pretekárok,   
      s ktorými sa počíta s účasťou na týchto podujatiach. Preto navrhuje, aby do repre úsekov  
      senioriek, junioriek a kadetiek boli zaradené aj pretekárky, kt. nespĺňajú všetky  
      podmienky štatútu k zaradeniu do reprezentačných úsekov. 
 

   Úloha 1:        Sekcia žien poveruje reprezentačného trénera navrhnúť reprezentačné úseky  
      senioriek, junioriek a kadetiek na rok 2022. Vzhľadom k nepriaznivej pandemickej  
      situácii do úsekov budú môcť byť zaradené aj pretekárky, ktoré podľa štatútu nemajú  
      splnenú 1.VT 

        Zodpovedný : M. Hradoukin 
        Termín:  do nasledujúceho zasadnutia sekcie žien 
 



    Úloha 2:      Sekcia žien poveruje p. K.Krekáňovú navrhnúť úsek žiackeho výberu na rok 2022.  
    Vzhľadom k nepriaznivej pandemickej situácii do úseku žiačok budú zaradené 
    pretekárky na základe ich účasti a výkonnosti na sústredení RGCTM 2021 a podľa  
    umiestnenia na domácich súťažiach v roku 2021. Do úseku môžu byť zaradené aj  
    perspektívne pretekárky  „B“ kategórii.  
 
  Všetky pretekárky budú zaradené podmienečne, v priebehu roka bude potrebné 
  preukázať a potvrdiť výkonnosť. 

Zodpovedný:  K. Krekáňová  
        Termín:  do nasledujúceho zasadnutia sekcie žien 
 

 
2. Vyhodnotenie Slovenského pohára Jipast 2021 

 
Sekcia žien schvaľuje, že vzhľadom k pandemickej situácii: 

1) do celkového vyhodnotenie Slovenského pohára JIPAST 2021 sa bude počítať jeden 
najlepší  dosiahnutý výsledok pretekárky za daný rok 

2) do celkového hodnotenia klubov za rok 2021 pretekárkam, ktoré na medzinárodných 
pretekoch (SP, ME, MS) splnili nižšiu ako 1.VT bude pridelených 50% z bodovej hodnoty. 

 

Úloha 3:       Po prvých dvoch súťažiach v roku 2022 je potrebné prehodnotenie VT 

Zodpovedný: sekcia žien  
        Termín:           jar 2022 
 

3. Akcie do konca roka 2021 
 

Sekcia žien vzhľadom k nepriaznivej pandemickej situácii prekladá / ruší domáce  
súťaže v termínovej listine SGF do konca roku 2021 nasledovne: 

 
Memoriál manželov Žifčákovcov – ZRUŠENÉ 
M SR žiačok A a všetkých B kategorií – PRELOŽENÉ na neurčitý termín 

 
Anna Bullová  upozornila, že vznikne problém v prípade, že M SR budú zrušené. Ako sa bude  

vyhodnocovať celkové hodnotenie klubov za rok 2021 bez M SR? 
 

Stanislav Kútik  úspešnosť a angažovanosť klubov musí byť predložená na Se SGF najneskôr do 
18.2.2022.  V krátkom čase členovia sekcie žien musia zaujať definitívne stanovisko, 
kt. bude vo veľkej miere závisieť od aktuálnej pandemickej situácie  
 

 
4. Obsah súťaží na rok 2022 

 
ÚLOHA 3:  Sekcia žien poveruje predsedníčku rozhodcovskej komisie spracovať návrh k obsahu  

súťaží na rok 2022 
zodpovedný: Z. Purdeková 

        termín: do ďalšieho zasadnutia sekcie žien 
 
      5.   Rôzne  
 
Stanislav Kútik   je potrebné, aby K. Krekáňová a Z. Purdeková čo najskôr urobili pre trénerov   

a rozhodkyne sekcie žien (tréneri A kategórií a medzinárodné rozhodkyne) prezentáciu zo  
školenia trénerov a rozhodkýň, ktoré sa konalo vo Frankfurte 3. – 5.9.2021, ktorá bola  
zameraná k zmenám v pravidlách na nový OH cyklus 

 
Prezentácia bude rozdelená do 2 častí:  



 
1) Praktická:    Termín bude určený (2022).  

Bude závisieť od pandemickej situácie 
 

2) Teoretická :    Termín:  10.12.2021  
     Forma:   online/webinár 
     Čas:  18,00 – 20,00      
     Prednášateľ:     Z. Purdeková             
                        

 
                                
Úloha 4: Sekcia žien schvaľuje organizáciu webinára k zmenám v pravidlách ŠG Ž na nový OH 

cyklus a poveruje Se SGF k vypracovaniu a rozposlaniu pozvánky  
 Pozvané kluby:   BA, TT, DT, BB, NZ, ŠA – max 2 osoby / klub / V. Laskovičová 
 Pozvané rozhodkyne: Z. Galátová, S. Kremnická, M. Černáková, D. Strmenská,  

J. Gazdíková,   
zodpovedný: I. Barutová 

        termín:           ihneď 
 
 
Úloha 5:  Sekcia žien poveruje Se SGF osloviť CZE federáciu ohľadne školenia rozhodkýň najvyššej  

národnej kategórie s otázkou, či chystajú školenie k novým pravidlám. V prípade že  
áno, či sa ho môžu zúčastniť aj slovenské rozhodkyne 

    
 zodpovedný: I. Barutová 

        termín:           ihneď 
 
Stanislav Kútik   žiadal vedenie SGF o zmenu termínu GYM Festivalu 2022. Prezident SGF oznámil, že  

termín je už určený, bol rozposlaný do zahraničia, nie je možné ho už zmeniť 
 

Katarína Krekáňová upozornila, ak sa chceme výkonnostne posúvať, je potrebné urgentne riešiť vzniknutú  
situácia . Gymnastky potrebujú trénovať. Vzhľadom k súčasnej situácii to možné nie je! 
(zavreté telocvične) 
 

Stanislav Kútik  zorganizuje v krátkom čase stretnutie s reprezentačným trénerom a asistentom RT za  
Účelom, ako plánovať ďalšiu činnosť úsekov reprezentácie v tejto pandemickej situácii 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala:  Barutová Ingrid       Bratislava, 3.12.2021 
Overil:  Kútik Stanislav 


